
Referat af bestyrelsesmøde I Viborg Ro- og Kajakklub 15. august 2023 

Deltagere: Jesper, Vibeke, Julie, Berit (referent) 

Fraværende: Gerd, Ida 

 

Kloakprojekt 

Arbejdet er udført, Jesper får tilsendt tegninger og anden dokumentation 

Kajakstativ 

Jesper henvender sig til Henrik Hvidtfeldt vedrørende ledelse af projektet. Interesserede og eventuelle ressourcer 

skal kontakte Henrik. 

Gamle broer 

Torsdag holdes møde i haveforeningen, der skal træffes beslutningen om hvor vidt de vil have broerne. Vi afventer 

svar. 

Viborg Vognmandsforretning er blevet kontaktet vedr. afhentning af broer hos FDF Sejlsport. Pris er angivet til at 

være under 5.000 kr. Bugsering af bro til FDF skal gøres hurtigst muligt. De sidste 2 moduler skal på deponi, vi 

beholder 1 modul. Arbejdet skal foretages og afsluttes inden indvielsen d. 16. september 2023. 

Vandslange 

Er blevet udbedret 

Beskyttelse på kajaktraileren 

Kan være et punkt til arbejdsdagen 01.10.2023, det kan forsøges med gulvtæppe. 

Navne på kajakker 

Julie afventer svar fra Jon. 

Regler for ny havkajak 

Glasfiberkajakker skal ikke benyttes af begyndere. 

Forsikringer 

Priser skal undersøges for events (ikke aktuelt lige nu). Berit tager hånd om det. 

Telefon/bredbåndsabonnement 

Dette skal laves til foreningsmode, afventer svar fra Morten. 

Tilskud energi-merudgifter 

Vi får dækket 70% af vores ekstraudgifter. 

Indvielse af den nye bro 

Der skal nedsættes et festudvalg. Berit laver et opslag til Facebook. 

Økonomistatus 

Vi har flere penge på kontoen end sidste år. Der skal fortsat rykke hos nogle medlemmer. 

Priser på kontingent og event/kurser 

Dette emne skal diskuteres på et møde, hvor alle bestyrelsesmedlemmer er til stede. Der arbejdes på at få startet et 

yogahold op, Julie er tovholder. Gerd er kommet med forslag til indkøb af Costal 1X. Gerd kan ansøge om 

fondsmidler 


